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Abstract (en)
The invention relates to electronic partner search apparatuses which are designed such that they are divided into apparatuses intended for men and
for women, that all apparatuses are equipped with a transmitter and a receiver, that the transmitting frequencies and the receiving frequencies of the
apparatuses intended for men and of the apparatuses intended for women are changed over in each case and that a visual and/or audible signal
is emitted if a device registers the response of its own receiver when the transmitter is switched on. Thus, only partners of different sexes can have
contact with each other. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft elektronische Partnersuchgeräte, die so ausgestaltet sind, daß sie in für Männer und für Frauen bestimmte Geräte unterteilt
sind, daß alle Geräte mit einem Sender und einem Empfänger ausgerüstet sind, daß die Sendefrequenzen und die Empfangsfrequenzen der für
die Männer bestimmten Geräte und der für die Frauen bestimmten Geräte jeweils vertauscht sind und daß ein optisches und/oder akustisches
Signal abgegeben wird, wenn ein Gerät bei eingeschaltetem Sender das Ansprechen des eigenen Empfängers registriert. Damit können nur
andersgeschlechtliche Partner miteinander Kontakt aufnehmen.
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